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PROTOKOLL FRA DRIFTSSTYREMØTE PÅ MARIENLYST SKOLE 

 

  
Tid: Tirsdag 14.01.2025, kl. 16.00-17.30 

Sted: Mezzaninen 
 

Tilstede: Fraværende 

Maria Nefeli Aaby Chrysostomidis (medlem 
foresatte)  

Levi K. Katambayi                         (medlem bydel)                                                 

Lars Kristian Schrøder           (medlem foresatte) Hilde Vestrheim                            (medlem bydel) 

Synne Fredriksen                      (medlem ansatte)  

Egil Dahl                                       (medlem ansatt)  

Paal Christian M. Gjøen              (medlem bydel)  

Oscar Rojo                                    (medlem bydel)  

Hege Wold                                 (vara 1 foresatte)  

Henrik Mowinckel- Trysnes                         (elev)  

Julie Farsethås                                                 (elev)  

Sekretariat:  

Knut Erik Brændvang                                 (rektor)  

Christine Bredsdorff Hotvedt            (ass. rektor)                                

 
Agenda: 
 
01/2025: Godkjenning innkalling og protokoll 

- Innkalling og protokoll godkjennes. 
 
02/2025: Informasjon fra skolen v/rektor 

- Møteplan vår 2025: 18.03.25, 29.04.25 (SMU), 03.06.25 
- Karakterene settes 14.01.25 og slippes på 17.01.25. 
- Marienlyst talenter er utsatt til mars. 
- Resultatene fra elevundersøkelsen er publisert. Mobbetallene har gått ned, men de er 

fortsatt høye. De andre indikatorene ligger nokså stabilt. Resultatene skal analyseres og 
jobbes med i løpet av våren. Elevundersøkelsen settes på agendaen i skolemiljøutvalet 06.05. 

- Skolen har hatt møte med representanter fra FAU vedrørende NRK-tomta. Skolen vil spille 
inn ønske om hall med to flater i skolebehovsplanen. Dette settes på agendaen i neste DS. 

 
03/2025: Status økonomi – regnskap 2024 og budsjett for 2025 

- Vi har ikke et budsjett klart til dagens møte. Budsjettet skal være klart til 21.01. Budsjettet 
skal være godkjent i DS. DS vil derfor innkalles til et kort digitalt møte tirsdag 21.01., kl. 16.00 
hvor budsjett står på agendaen. DS vil få tilsendt forslag til budsjett i løpet av uke 3. Alle må 
lese gjennom dokumentene innen det digitale møtet. Rektor presenterte status p.t. Vi har 
fortsatt for høy aktivitet, og må redusere i lønninger. Skolen har fått avslag på innspill til UDE 
vedrørende skallsikring. 

 
04/2025: Nytt fra elevrådet 



- Elevrådet har ikke hatt elevrådsmøte enda. 
- Det var liten interesse for revy når elevene fikk vite at det måtte legges utenfor 

undervisningstid. 
- "Vape" og toalettbesøk er fortsatt tema blant eleven. 
- Ballet er i rute, og planleggingen går greit. Det er mulig det må legges inn en billettkostnad 

for å få det økonomiske til å gå rundt. Det er ikke avgjort enda. 
 
05/2025: Nytt fra FAU 

- FAU stiller seg bak en eventuell revy, men er helt enige i at det må forankres i det faglige.  
- Det er ønskelig at skolen og FAU snakker sammen i etterkant av foredraget med Ingrid Lund, 

og at det trekkes noen linjer til vårens foreldremøter. 
- Oslo KFU har forespurt om å låne rom 11.02. Det er ønskelig at rektor deltar på deler av 

møtet. 
 


